

22 March 2013 / 22 mars 2013

IOTC CIRCULAR 2013–29/ CIRCULAIRE CTOI 2013–29

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: BUDGET ESTIMATES FOR 2013 AND 2014

In accordance with Regulation III, paragraph 1 of the IOTC Financial Regulations (*The Budget Estimates shall be prepared by the Secretary of the Commission and shall be circulated to all Members of the Commission not less than 60 days before each regular session*), please be advised that the draft IOTC budget for 2013, including the draft contributions by Members and the indicative budget for 2014, is available for download from the meeting page of the Tenth Session of the Standing Committee on Administration and Finance (SCAF10):

<http://iotc.org/files/proceedings/2013/scaf/IOTC-2013-SCAF10-05%5BE%5D.pdf>

The Ninth Session of the Standing Committee on Administration and Finance will be held in conjunction with the Seventeenth Session of the Commission, in Mauritius.

Madame/Monsieur,

SUJET: BUDGETS PREVISIONNELS POUR 2013 ET 2014

Conformément à l'Article III, paragraphe 1 du règlement financier de la CTOI (*Les prévisions budgétaires sont établies par le Secrétaire de la Commission et sont distribuées à tous les Membres de la Commission au minimum 60 jours avant chaque session ordinaire*), veuillez noter que le budget prévisionnel de la CTOI pour 2013, avec le barème indicatif des contributions des Membres et le budget indicatif pour 2014, est disponible au téléchargement sur la page de la Dixième session du Comité permanent sur l'administration et les finances (CPAF10). La version française étant en cours de traduction, elle ne sera disponible que dans quelques jours. En attendant, vous pouvez utiliser la version anglaise, disponible au lien suivant :

<http://iotc.org/files/proceedings/2013/scaf/IOTC-2013-SCAF10-05%5BF%5D.pdf>

La Dixième session du Comité permanent sur l'administration et les finances se tiendra en conjonction avec la Dix-septième Session de la Commission, à Maurice.

Yours sincerely / Cordialement



Alejandro Anganuzzi
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

Attachments / Pièces jointes:

- nil / aucune

Distribution / Destinataires

IOTC Members / Membres de la CTOI: Australia, Belize, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom, Vanuatu, Yemen.

Cooperating non-Contracting Parties / Parties coopérantes non-contractantes: Senegal, South Africa.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Copy to / Copie à: FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement